
Zápisnica
zo zasadnutia komisie športu a cestovného ruchu pri Miestnom zastupiteľstve 

Mestskej časti Bratislava - Záhorská Bystrica, konaného dňa 25. februára 2015

Prítomní členovia komisie podľa prezenčnej listiny 
p. Kristl, p. Fillo, p. Bošňák, p. Grexa, p. Lendel, p. Fatyka, p. Pilváň, p. Weinštuk. 

Neprítomní: p. Prokop, p. Dudík, p. Krúpa

Stretnutia komisie:
Komisia sa dohodla na pravidelných zasadnutiach v druhú stredu v mesiaci – podľa potreby. Indikatívne: 11. 
marec, 8. apríl, 13. máj, 10. jún o 18:00 hodine na Miestom úrade. 

Súťažný vs. rekreačný šport a voľnočasové aktivity a cestovný ruch
Komisia sa v diskusii uzhodla venovať sa hlavne rekreačnému športu hlavne detí a mládeže. Súčasťou jej 
aktivit bude aj podpora rekreačného športu dospelých. Do týchto oblastí by mali smerovať aj komisii pridelené 
finančné prostriedky. Ich účel využitia a výška bude predmetom diskusie a hlasovania na stretnutiach komisie 
v budúcnosti.

Bod 1: ŠPORTOVEC ROKA 2014 – ORGANIZÁCIA A TERMÍN
Termín podujatia bol v diskusii indikovaný na stredu 22. apríla do veľkej sály Spoločenského domu ako 
verejnosti prístupné podujatie s malým rautom pre odmenených v Corona reštaurácii – podobný model ako v 
predchádzajúcich 3 ročníkoch.

Nominačné hárky a následné hlasovanie v komisii pripraví van Bošňák na základe vstupov od jednotlivých 
členov komisie, od športových oddielov a prípade od občanov. Rozsah kategórií sa nemení (viď príloha – 
sumár posledných 3 ročníkov). K téme sa komisia vráti na budúcom zasadnutí.

Bod 2: ROZPOČET MČ ZB NA ROK 2014 V OBLASTI ŠPORTU
Ivan Bošňák informoval o pripravovanom rozpočte, kde podľa kapitol poslanci poslali svoje priority:
v bežných výdavkoch:

a) k navýšeniu prostriedkov pre florbal – toto sa udeje na základe žiadosti obč. združenia o dotáciu
b) k prvému poskytnutiu dotácie pre futbal v rámci ŠK Hargašova – opäť na základe žiadosti o dotáciu
c) k zachovaniu prostriedkov športovej komisie na podporu rekreačného športu a akcií v MČ
d) k alokovaniu prostriedkov na úpravy v areáli futbalového štadióna (plocha, osvetlenie, okolie, šatne)

Bod 3: REKONŠTRUKCIA TELOCVIČNE NA ŠPORTOVÚ HALU
O konečnom návrhu projektu boli členovia oboznámení prostredníctvom prezentácie pracovnej skupiny na 
tohto projektu. V diskusii zazneli názory k predpokladaným druhom športov, druhu povrchu, indikatívneho 
harmonogramu rekonštrukcie, ozpočtu a tiež jeho schválenej verzii budú komisiu informovať poslanci.

Komisia sa nezaoberala rozsahom športov, ktoré sa budú v rekonštruovanej telocvični realizovať. Touto témou 
sa zaoberala pracovná skupina zriadená Miestnym zastupiteľstvom MČ ZB pri príprave zadania projektovej 
dokumentácie. Rozsah športov je daný sylabami pre telesnú výchovu Ministerstva školstva, na ktoré musí byť 
telocvičňa základnej školy primárne uspôsobená.

Bod 4: INFORMÁCIA K STAVU ŠPORTOV V ZÁHORSKEJ BYSRICI
Členovia komisie prejavili záujem o jasnú a prehľadnú informáciu k stavu jednotlivých športov 
podporovaných Mestskou časťou. Komisia osloví predstaviteľov vedenia jednotlivých oddielov s tým, aby 
prišli komisii prezentovať stav a výhľad pre jednotlivé športy (florbal – futbal – gymnastika – stolný tenis – 
tenis). Predmetná informácia zaznie po skončení súťaží ročníka 2014 / 2015, ale najneskôr do júna 2015.

Bod 5: NOMINÁCIA - ZÁSTUPCA V REDAKČNEJ RADE NOVÍN NAŠA BYSTRICA
Členovia komisie navrhli pána Jána Grexu do funkcie člena redakčnej rady novín Naša Bystrica.
Hlasovanie: ZA: 8 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 NEPRÍTOMNÍ: 3
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Bod 6: PLÁN ŠPORTOVÝCH PODUJATÍ A ICH PRÍPRAVA
Členovia komentovali a návrhmi upravili predložený návrh harmonogram športových podujatí. Na základe 
komentárov a indikácia dátumov zosumarizuje Ivan Bošňák nový harmonogram podujatí.

Bod 7: OSTATNÉ
Zábava športovcov
Z  diskusie  vzišla  myšlienka  zorganizovať  podobnú  zábavu,  ako  majú  hádzanári  v  Stupave.  Pomôcť  pri 
organizácii by museli rodičia športujúcich detí, ale ples-veselka-majáles v máji-júni by mohol byť začiatkom 
užitočnej tradície. Akcia s tombolou, jednoduchým cateringom, aukciou športových predmetov by dostala pod 
1 strechu športovcov, aktivistov, organizátorov, rodičov. S ďalšími informáciami prídu Ivan Bošňák a Vlado 
Kristl.

Prevádzkový poriadok na futbalovom ihrisku
„Sekcia futbal“ da dokopy a starostovi MČ  pripraví jednoduchý  prevádzkový  poriadok areálu futbalového 
ihriska. MČ pripravuje verejnú obchodnú súťaž na prevádzkovanie reštauračného zariadenia. Tieto 2 aktivity 
spolu s regeneráciou trávnika – plánovaná na polovicu marca (s uzatvorením ihriska na 2 mesiace) by mala 
výrazne pomôcť futbalu v Bystrici

Propagácia športu:
V tomto bode sa prítomní venovali  propagácii športu v novinách Naša Bystrica, žiadosti o články bude 
jednotlivým členom zasielať člen redakčnej rady Ján Grexa. 

Oznamom v miestnom rozhlase sa dlhodobe venuje Martin Fillo, ktorému je potrebné posielať oznamy na 
odkomunikovanie.

Web stránka – podstránka web stránky MČ má novú štruktúru, venuje sa jej Ivan Bošňák.

Zapísal: Ivan Bošňák, 24. apríla 2015
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